

Statement on Restriction of Hazardous Substances (RoHS)

RoHS 声明

Wuxi Chipown Microelectronics (hereinafter as Chipown) **declared that:**

无锡芯朋微电子股份有限公司（简称 Chipown）**声明：**

Chipown products are in compliance with EU Directive 2011/65/EU and the amended Directive (EU) 2015/863 for restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment; These hazardous substances and threshold are shown in table 1:

Chipown 提供的产品符合限制在电子电气设备中使用某些有害物质的欧盟指令 2011/65/EU 和修订的指令 (EU) 2015/863; 该指令中涉及的有害物质及其限值见 table1:

Table1

Substance 物质名称	Threshold 限值
Cadmium (Cd) 镉以及镉化合物	0.01% (100ppm)
Lead (Pb) 铅以及铅化合物	0.1% (1000ppm)
Mercury (Hg) 汞以及汞化合物	0.1% (1000ppm)
Hexavalent Chromium (Cr ⁶⁺) 六价铬化合物	0.1% (1000ppm)
Polybrominated biphenyls (PBBs) 聚溴联苯	0.1% (1000ppm)
Polybrominated diphenylethers (PBDEs) 聚溴二苯醚	0.1% (1000ppm)
Bis(2-ethylhexyl) phthalate (DEHP) 邻苯二甲酸二(2-乙基己基)酯	0.1% (1000ppm)
Butyl benzyl phthalate (BBP) 邻苯二甲酸丁苄酯	0.1% (1000ppm)
Dibutyl phthalate (DBP) 邻苯二甲酸二丁酯	0.1% (1000ppm)
Diisobutyl phthalate (DIBP) 邻苯二甲酸二异丁酯	0.1% (1000ppm)

Note: Maximum limit does not apply to applications for which exemptions have been granted by RoHS directive Recast;最高限值不适用于 RoHS 指令授予豁免的应用;

Chipown relies on information from third parties, including feedback of suppliers RoHS survey/MSDS /related test report;

Chipown 依赖于第三方提供的信息，包含供应商的 RoHS 调查回函/MSDS/相关的检测报告;

Wuxi Chipown Microelectronics

CA Director in WANG

